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Abstract (en)
The cutting contact (1), formed from flat material, has two contact limbs (2) between which a wire (7) can be pressed. The mutually facing inner
sides (5) of the contact limbs (2) are bent out of the plane of the material about a longitudinal edge (6) extending parallel to their longitudinal edges
and are thus turned towards one another. This produces a sharp contact edge which requires a reduced contact force for making a secure contact.
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Abstract (de)
Die aus Flachmaterial gebildete Schneidklemme (1) weist zwei Klemmschenkel (2) auf, zwischen die ein Schaltdraht (7) eingedrückt werden kann.
Die einander zugewandten Innenseiten (5) der Klemmschenkel (2) sind um eine sich zu ihren Längskanten parallel erstreckende Längskante
(6) aus der Materialebene herausgebogen und somit gegeneinander verdreht. Dadurch wird eine scharfe Klemmkante wirksam, die zu sicheren
Kontaktierung eine geringere Klemmkraft benötigt.
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